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PROTOKÓŁ  Nr XXXIII/2016 

z przebiegu XXXIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 

z dnia 28 września  2017 roku 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur powitał radnych, Pana Wiesława Czyczerskiego 

Burmistrza Zbąszynka, Pana Jana Makarewicza Zastępcę Burmistrza, Panią Anetę 

Nawracała Skarbnik Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych, przedstawicieli mediów 

oraz pozostałych przybyłych gości i otworzył obrady XXXIII sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 

o godz. 1300. Jednocześnie stwierdził, że na sali obecnych jest 13 radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji /listy obecności radnych oraz gości stanowią 

załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/.  

 

Nieobecni: 

Grzegorz Bielecki 

Andrzej Budych 

 

 

Do pkt. 2. 

Wybór Sekretarza obrad 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 

kandydaturę radnego Marka Pycha (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 

- za pełnieniem przez radnego Marka Pycha funkcji Sekretarza obrad dzisiejszej sesji 

Rady - głosowało 13 radnych. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Sekretarzem obrad 

dzisiejszej sesji Rady został radny Ryszard Stachowiak. 

 

Do pkt. 3. 

 

Przyjęcie porządku obrad 

 

1.  Otwarcie sesji 

2.  Wybór Sekretarza obrad 

3.  Przyjęcie porządku obrad 

4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

5.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

6.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

7.  Interpelacje i zapytania 

8.  Informacja z realizacji budżetu Gminy za I półrocze 2017 roku  
9.  Podjęcie uchwał: 
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 a) w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  
     Gminy Zbąszynek  na lata 2017 – 2029 (projekt nr 1) 
 b) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2017 rok (projekt nr 2) 
 c) w sprawie zasad udzielania dotacji celowych, trybu postępowania w sprawie udzielania  
     dotacji i sposobu jej rozliczania z budżetu Gminy Zbąszynek dla  jednostek ochotniczych  
     straży pożarnych (projekt nr 3)  
d) w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Zbąszynku (projekt nr 4) 

e) w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Dąbrówce Wlkp.  

    (projekt nr 5) 

f)  w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kosieczynie (projekt nr 6) 

g) w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Rogozińcu (projekt nr 7) 

h) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na utrzymanie Izby  

    Wytrzeźwień w Raculi w 2017 r. (projekt nr 8) 

i) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

   oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty (projekt nr 9) 

j) w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Zbąszynku (projekt nr 10) 

10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

11.  Oświadczenia i wolne wnioski 

12.  Zakończenie obrad 

 

Burmistrz Zbąszynka zaproponował wprowadzenie pod obrady sesji trzech dodatkowych 

projektów uchwał. 

Nie zgłoszono uwag. 

Porządek obrad po zmianie przedstawiał się następująco:   

1.  Otwarcie sesji 

2.  Wybór Sekretarza obrad 

3.  Przyjęcie porządku obrad 

4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

5.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

6.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

7.  Interpelacje i zapytania 

8.  Informacja z realizacji budżetu Gminy za I półrocze 2017 roku  
9.  Podjęcie uchwał: 
 a) w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  
     Gminy Zbąszynek  na lata 2017 – 2029 (projekt nr 1) 
 b) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2017 rok (projekt nr 2) 
 c) w sprawie zasad udzielania dotacji celowych, trybu postępowania w sprawie udzielania  
     dotacji i sposobu jej rozliczania z budżetu Gminy Zbąszynek dla  jednostek ochotniczych  
     straży pożarnych (projekt nr 3)  
d) w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Zbąszynku (projekt nr 4) 

e) w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Dąbrówce Wlkp.  

    (projekt nr 5) 

f)  w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kosieczynie (projekt nr 6) 

g) w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Rogozińcu (projekt nr 7) 

h) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na utrzymanie Izby  

    Wytrzeźwień w Raculi w 2017 r. (projekt nr 8) 
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i) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

   oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty (projekt nr 9) 

j) w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Zbąszynku (projekt nr 10) 

k) w sprawie przekazania skargi z dnia 21.09.2017 r. na działalność Rady Miejskiej  

    w Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania (projekt nr 11) 

l) w sprawie przekazania skargi z dnia 21.09.2017 r. na działalność Rady Miejskiej  

   w Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania (projekt nr 12) 

ł) w sprawie przekazania skargi z dnia 21.09.2017 r. na działalność Rady Miejskiej  

   w Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania (projekt nr 13) 

10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

11.  Oświadczenia i wolne wnioski 

12.  Zakończenie obrad 

 

Porządek obrad po zmianie przyjęto jednogłośnie. 

 

Do pkt. 4 

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur  poinformował radnych, że protokół przez czas trwania 

sesji będzie wyłożony do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt. 11 porządku 

obrad. 

 

Na salę obrad przybył radny Grzegorz Bielecki. 

Aktualna liczba biorących udział w sesji: 14 radnych. 

 

Do pkt. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 

 

 

Do pkt. 6 

Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 

Burmistrz Wiesław Czyczerski przedstawił informację z działalności w okresie 

międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  

W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 

dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 

międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 31 sierpnia 2017r. do 

27 września 2017 r. - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 
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Do pkt. 7 

Interpelacje i zapytania 

 

Pan Marek Pych złożył pisemną interpelację dotyczącą:  

 konieczności wyrównania drogi na ul. Polnej w Dąbrówce Wlkp.,  

 konieczności zamontowania oświetlenia na łączniku między ul. Małą a Główną  

w Dąbrówce Wlkp., 

 prośby o wskazanie terminu podłączenia szkoły podstawowej do kanalizacji,  

 prośby przesłania scanu szacunkowej wyceny remontu ul. Małej w Dąbrówce Wlkp. 

Radny zapytał również o to czy w ramach zbiórki odpadów wielkogabarytowych 

uwzględniono przysiółki?  

Pan Marek Pych poinformował o złożonym przez siebie wniosku do budżetu Gminy na 2018 

rok o zabezpieczenie środków na przebudowę ul. Małej w Dąbrówce Wlkp. 

 

Radna Alicja Dyllong złożyła dwie interpelacje dot. remontu drogi wewnętrznej   

w Rogozińcu (od nr 64 do końca wioski) oraz remontu drogi powiatowe od stacji PKP do 

Dąbrówki Wlkp. 

 

Radny Grzegorz Bielecki poinformował, że odpady wielkogabarytowe nie zostały zebrane 

w terminie. Radny zapytał czy w związku z tym zostaną wyciągnięte jakieś konsekwencje  

w stosunku do realizatora zbiórki? 

 

 

Do pkt. 8   

 

Informacja z realizacji budżetu gminy za I półrocze 2017 roku 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, iż ww. informacja została szczegółowo omówiona 

przez Skarbnik Gminy Anetę Nawracałę na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady  

w dniu 20.09.2017 r. 

W ramach uzupełnienia informacji w przedmiotowym temacie głos zabrał Burmistrz 

Zbąszynka, który zapoznał radnych z treścią Uchwały RIO w sprawie wydania opinii  

o przebiegu wykonania budżetu Gminy Zbąszynek za I półrocze 2017 r. 

Pan Wiesław Czyczerski odniósł się do etapu realizacji inwestycji w roku budżetowym. 

Burmistrz Zbąszynka wspomniał o inwestycjach, których rozpoczęcie uzależnione było od 

uzyskania dofinansowania z zewnątrz, a które nie doszły do skutku. 

/Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Zbąszynek za I półrocze 2017 roku, 

Informacja o kształtowaniu się WPF obejmująca wykaz przedsięwzięć Gminy Zbąszynek na 

dzień 30.06.2017 r., Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego ZOK za I półrocze 

2017 r. oraz Uchwała Nr 461/2017 Składu Orzekającego RIO w Zielonej Górze z dnia 

12.09.2017 r. stanowią załączniki nr 6-9 do niniejszego protokołu/. 

 

Rada Miejska w Zbąszynku jednogłośnie w obecności 14 radnych przyjęła 

przedstawione  informacje. 
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 Do pkt. 9  

 

Podjęcie uchwał 

a. 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zbąszynek  na lata 2017 - 2029 

(projekt nr 1). Pani Aneta Nawracała wyjaśniła przyczyny zmian wprowadzonych  

od czasu wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektowanymi zmianami 

na wspólnym posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe 

zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIII/79/2017 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Zbąszynek  na lata 2017 – 2029. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XXXIII/79/2017 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Zbąszynek  na lata 2017 – 2029 została podjęta 

jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/. 

 

b.  

 

Skarbnik Gminy przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Zbąszynek na 2017 rok (projekt nr 2). Pani Aneta Nawracała wyjaśniła 

przyczyny zmian, które wprowadzono do projektu uchwały przedłożonego na sesji. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektowanymi zmianami 

na wspólnym posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe 

zapytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Radny Jerzy Wolny zapytał o to, co składa się na kwotę 76263 zł przy hali sportowej?, (czy 

są to koszy projektu?). 

Pani Skarbnik poinformowała, że na tę sumę składają się wydatki związane z 

przygotowaniem inwestycji do gruntownej realizacji (studium wykonalności itp.)  

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIII/80/2017  

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2017 rok. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XXXIII/80/2017 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2017 

rok została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/. 

 

c. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

zasad udzielania dotacji celowych, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji  
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i sposobu jej rozliczania z budżetu Gminy Zbąszynek dla jednostek ochotniczych  

straży pożarnych (projekt nr 3).  

Przewodniczący Rady przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem uchwały na 

wspólnym posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 

do przedstawionego projektu uchwały. 

Radny Marek Pych zaznaczył, że plan kontroli sprawozdania w zakresie dofinansowania 

dotacji celowych dla OSP powinien zostać ujęty w planie Komisji Rewizyjnej na 2018 rok.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIII/81/2017  

w sprawie zasad udzielania dotacji celowych, trybu postępowania w sprawie udzielania 

dotacji i sposobu jej rozliczania z budżetu Gminy Zbąszynek dla jednostek ochotniczych  

straży pożarnych. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XXXIII/81/2017 w sprawie zasad udzielania dotacji celowych, trybu postępowania  

w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania z budżetu Gminy Zbąszynek dla 

jednostek ochotniczych straży pożarnych została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr  12 do niniejszego protokołu/. 

 

d. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Zbąszynku (projekt nr 4). 

Przewodniczący Rady przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem uchwały na 

wspólnym posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 

do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIII/82/2017  

w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Zbąszynku. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XXXIII/82/2017 w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Zbąszynku została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/. 

 

e. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Dąbrówce Wlkp. (projekt nr 5). 

Przewodniczący Rady przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem uchwały na 

wspólnym posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 

do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIII/83/2017  

w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Dąbrówce Wlkp. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XXXIII/83/2017 w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Dąbrówce Wlkp. została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr  14 do niniejszego protokołu/. 
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f. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kosieczynie (projekt nr 6). 

Przewodniczący Rady przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem uchwały na 

wspólnym posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 

do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIII/84/2017  

w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kosieczynie. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XXXIII/84/2017 w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Kosieczynie została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr  15 do niniejszego protokołu/. 

 

g. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Rogozińcu (projekt nr 7). 

Przewodniczący Rady przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem uchwały na 

wspólnym posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 

do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIII/85/2017  

w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Rogozińcu. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XXXIII/85/2017 w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Rogozińcu została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr  16 do niniejszego protokołu/. 

 

h.  

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

udzielenia dodatkowej pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na utrzymanie Izby 

Wytrzeźwień w Raculi w 2017 r. (projekt nr 8). 

Przewodniczący Rady przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem uchwały na 

wspólnym posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 

do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIII/86/2017  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na utrzymanie Izby 

Wytrzeźwień w Raculi w 2017 r.  

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XXXIII/86/2017 w sprawie udzielenia dodatkowej pomocy finansowej Miastu Zielona 

Góra na utrzymanie Izby Wytrzeźwień w Raculi w 2017 r. została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr  17 do niniejszego protokołu/. 

 

 

 



Rada Miejska w Zbąszynku   VI kadencja Samorządu 

        2010-2014 

 

8 

 

i. 

 

Przed podjęciem uchwały Pan Wiesław Czyczerski poruszył temat procedury przetargowej 

w gminach ościennych oraz przedstawił ceny odbioru odpadów przed przetargiem m.in. 

 w Babimoście, Szczańcu, Świebodzinie, Zbąszyniu oraz Trzcielu. Następnie Burmistrz 

Zbąszynka zapoznał radnych z analizą kosztów funkcjonowania gospodarki odpadami 

komunalnymi oraz proponowanymi zmianami w wysokości stawek opłat za gospodarowanie 

odpadami.  

Pan Wiesław Czyczerski zaproponował zmianę ceny przedłożonej na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych na 10 zł za odpady segregowane i 20 zł za odpady zmieszane. 

 

Nie zgłoszono uwag do wprowadzenia ww. zmiany w projekcie uchwały. 

 

Pan Jerzy Wolny nawiązał do tematu poruszonego na komisji jakoby spółdzielnie nie brały 

udziału w partycypowaniu kosztów utrzymania PSZOK. Radny oznajmił, że Prezes 

spółdzielni poinformowała go, że spółdzielnia nie ma podpisanej odrębnej umowy z odbiorcą 

odpadów, a Gminą. W związku z tym pieniądze mieszkańców spółdzielni przekazywane są 

do Gminy, a więc ww. stwierdzenie nie jest właściwe. 

 

Radny Marek Pych oznajmił, że wzrost cen m.in. z uwagi na zmianę miejsca ich odbioru jest 

uzasadniony biorąc pod uwagę spokój mieszkańców Dąbrówki Wlkp. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

wysokości stawki tej opłaty (projekt nr 9). 

Przewodniczący Rady przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem uchwały na 

wspólnym posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 

do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych przy 9 głosach „za” i 5 głosach „wstrzymujących”  

podjęła Uchwałę Nr XXXIII/87/2017 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XXXIII/87/2017 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty została podjęta 

przy 9 głosach „za” i 5 głosach „wstrzymujących”. 

/Uchwała stanowi załącznik nr  18 do niniejszego protokołu/. 

 

 

Salę obrad opuścił radny Wojciech Półtorak. 

Aktualna liczba biorących udział w  sesji: 13 radnych. 

 

j. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Zbąszynku (projekt nr 10). 
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Przewodniczący Rady przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem uchwały na 

wspólnym posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 

do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 13 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIII/88/2017  

w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Zbąszynku. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XXXIII/88/2017 w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Zbąszynku została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr  19 do niniejszego protokołu/. 

 

k. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

przekazania skargi z dnia 21.09.2017 r. na działalność Rady Miejskiej w Zbąszynku 

organowi właściwemu do jej rozpoznania (projekt nr 11). 

Przewodniczący Rady przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem uchwały na 

wspólnym posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 

do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 13 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIII/89/2017  

w sprawie przekazania skargi z dnia 21.09.2017 r. na działalność Rady Miejskiej  

w Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XXXIII/89/2017 w sprawie przekazania skargi z dnia 21.09.2017 r. na działalność 

Rady Miejskiej w Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania została podjęta 

jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr  20 do niniejszego protokołu/. 

 

l. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

przekazania skargi z dnia 21.09.2017 r. na działalność Rady Miejskiej w Zbąszynku 

organowi właściwemu do jej rozpoznania (projekt nr 12). 

Przewodniczący Rady przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem uchwały na 

wspólnym posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 

do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 13 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIII/90/2017  

w sprawie przekazania skargi z dnia 21.09.2017 r. na działalność Rady Miejskiej  

w Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XXXIII/90/2017 w sprawie przekazania skargi z dnia 21.09.2017 r. na działalność 

Rady Miejskiej w Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania została podjęta 

jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr  21 do niniejszego protokołu/. 
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ł. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

przekazania skargi z dnia 21.09.2017 r. na działalność Rady Miejskiej w Zbąszynku 

organowi właściwemu do jej rozpoznania (projekt nr 13). 

Przewodniczący Rady przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem uchwały na 

wspólnym posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 

do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 13 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIII/91/2017  

w sprawie przekazania skargi z dnia 21.09.2017 r. na działalność Rady Miejskiej  

w Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XXXIII/91/2017 w sprawie przekazania skargi z dnia 21.09.2017 r. na działalność 

Rady Miejskiej w Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania została podjęta 

jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr  22 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt. 10 

  

Odpowiedzi na interpelacje 

 

Odnosząc się do tematu dziur na drogach gminnych Burmistrz Zbąszynka oznajmił, że 

kolejność działań na drogach w Dąbrówce Wlkp. jest jasno określona: (ul. Mała, Polna  

i Chlastawska). W takiej kolejności będą te zadania realizowane. Niezależnie od tego, łatanie 

dziur w ramach bieżącego utrzymania, będzie sukcesywnie realizowane na terenie całej 

Gminy. Pan Wiesław Czyczerski zaznaczył, że zdaje sobie sprawę z faktu, że na terenie 

Gminy istnieje jeszcze wiele dróg, które wymagają remontu. 

Z kolei jeśli chodzi o oświetlenie do kościoła to postępowanie w sprawie jest czasochłonne  

z uwagi na formalności związane z dokumentacją. 

Odnosząc się do kwestii podłączenia szkoły podstawowej do kanalizacji Burmistrz 

Zbąszynka poinformował, że zadanie to planowane jest niezwłocznie, ale uzależnione jest  

od pieniędzy. 

Kończąc odpowiedź na interpelację radnego Marka Pycha, Pan Wiesław Czyczerski 

poinformował, że szacunkowa wycena przebudowy ulicy Małej nie może zostać przesłana na 

maila. O szczegóły należy pytać w Referacie Infrastruktury Technicznej tut. urzędu. 

 

 Odnosząc się do zapytania radnego Grzegorza Bieleckiego, Pan Wiesław Czyczerski 

poinformował, że firma nie poradziła sobie logistycznie z odbiorem wystawionych odpadów. 

W związku z tym odbiór odpadów przedłuży się do soboty. Jeśli odbiorca nie poradzi sobie  

z zadaniem do soboty, Pan Burmistrz poprosił o kontakt. 

 

Kontynuując wypowiedź Pan Wiesław Czyczerski odniósł się do tematu dróg w Rogozińcu. 

Burmistrz Zbąszynka poinformował, że stan drogi wewnętrznej powinien zostać poprawiony 

w najbliższym czasie. Z kolei druga interpelacja zostanie przekazana wg właściwości.  

Radny Jerzy Wolny opuścił obrady sesji. 

Aktualna liczba biorących udział w sesji: 12 radnych. 
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Następnie Burmistrz Zbąszynka poinformował radnych o planowanym przez PKP 

odłączeniu wody, a tym samym odcięciu od ujęcia ich odbiorców. 

 

Ponadto Pan Wiesław Czyczerski poinformował, że spółdzielnia nie partycypuje w kosztach 

utrzymania PSZOK. Spółdzielnia odprowadza kwoty za wywóz odpadów. Natomiast PSZOK 

jest w całości utrzymywany z budżetu Gminy.  

 

 

Do pkt. 11 

 

Oświadczenia i wolne wnioski 

 

Radny Marek Pych poprosił o interwencję w zakresie przejazdu przez ul. Małą samochodów 

ciężarowych. Ponadto Radny poprosił o pochylenie się nad problemem azbestu w roku 

przyszłym. Na koniec Pan Marek Pych zwrócił uwagę na problem wchodzenia krzaków na 

chodniki gminne. 

 

Pan Burmistrz poinformował, że pisma zostaną wysłane również do rolników w Dąbrówce 

Wlkp., którzy mają swoje pola koło ścieżek rowerowych. Pan Wiesław Czyczerski zwrócił 

uwagę na fakt, że mało brakuje do tego, by rolnicy orali ścieżki rowerowe. 

 

Posiedzenie sesji opuściła radna Alicja Dyllong. 

Aktualna liczba biorących udział w sesji: 11 radnych.  

 

Podsumowując obrady sesji Przewodniczący Rady poinformował o korespondencji, która 

wpłynęła do biura Rady Miejskiej od czasu ostatniej sesji /Przedmiotowa informacja stanowi 

załącznik nr 23 do niniejszego protokołu/. 

 

Następnie Pan Jan Mazur poinformował o tematyce i terminach październikowych obrad 

Rady Miejskiej w Zbąszynku. 

 

Na koniec Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji Rady przez czas 

trwania sesji był wyłożony do wglądu i nie wpłynęły żadne uwagi co do jego treści. Następnie 

zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 

 

- za przyjęciem protokołu z XXXII zwyczajnej  sesji Rady z dnia 31.08.2017 r. 

głosowano – 11 głosów „za”.   

Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że w wyniku głosowania protokół z XXXII 

zwyczajnej sesji z dnia 31.08.2017 r. został przyjęty jednogłośnie w obecności 11 

radnych. 
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Do pkt. 12 

Zakończenie obrad 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1440 zamknął  

XXXIII zwyczajną sesję Rady Miejskiej. 

Protokołowała:                                 Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 

Bernadetta Utrata                              Marek Pych                          Jan Mazur 

 

 

 

Protokół otrzymują: 

1. Burmistrz  

2. Sekretarz Gminy 

3. Skarbnik Gminy 

4. Przewodniczący Rady 


